
Menighedsrådsmøde nr. 79/2024 – Vorbasse og Skjoldbjerg sogne  
Tid: onsdag den 28-08-2024 kl. 19-22 Sted: Vorbasse Sognehus Udsendt: 21-08-2024 

Deltagere:  
Brian Brodersen, Birgit Thomsen, Emmy Schmidt, Erling Jensen, Jens Dalgaard, Jytte Pedersen, Gitte 
Bennebo, Søren Madsen, Karin Saugmann, Bruno Due, Susanne Østbjerg Kargo 
Bilag udsendt:  
-  

Referent:  

Jytte Pedersen 
Fraværende 

 
 

Nr. 
 

Dagsorden: Beslutningsreferat: 

1.  
kl. 19:00 

Velkommen til  
Sang valgt af Jens 

 

2.  
Kl. 19:05 

Godkendelse af dagsorden Godkendt 

3.  Orientering: siden sidst Susanne: D. 3/10 er der stiftsmode og 
landemodegudstjeneste i Ribe. Susanne, Emmy, 
Søren, Karin og Susanne vil gerne med. Susanne 
tilmelder samlet. 

Samme dato har vi salmestafet, så den bliver flyttet 
til onsdag, d. 2/10. 

4.  
Kl. 19:10 

Dagens emne: Valg til menighedsråd 

• Valgforsamling 17/9 
• Aftenens forløb 
• Kandidater og præsentation 
• Stedfortrædere 

Karin, Gitte og Susanne mødes på forhånd og får helt 
styr på det praktiske før mødet.  

Birgit og Emmy sørger for kage til kaffen. 

5.  
Kl. 19:40 
 

Nyt fra sognepræsten v/Susanne Der er kommet mail fra stiftet om, at udlåne 
prædikestolen til teologistuderende. Susanne 
melder os til. 

Susanne har aftalt med Søren at han til at starte med 
er med til konfirmandundervisning. 

Susannes gudstjeneste på Frihavnen flyttes til kirken 
en af de kommende måneder. 



Nr. 
 

Dagsorden: Beslutningsreferat: 

6.  
Kl. 20:10 

Nyt fra kirkegården v/Søren 

a) Orientering om indbrud 
b) Kirkedør reparation  
c) Kalkning 
d) Placering af det nye kors i 

Skjoldbjerg 
e) Kloakering 
f) Fjernvarme 
g) Indkøb af katafalk 
h) Kirkegårdsfolder 

1. Der er klippet hæk. 
2. Udfordringer med varmestyring i kirkehuset. 
3. Spots i våbenhus virker ikke endnu efter de 

er blevet skiftet. 
4. På Frihavnen virker fremsendelse af 

gudstjeneste ikke. Vi gør ikke noget pt., da 
der ikke er så stor interesse for brugen. 

5. Gadelys i Skjoldbjerg slukkes af kommunen 
7/10. 
 
a. Der har været indbrud for en måneds tid 

siden. Der er stjålet 3 stole. 
b. Kirkedøren er repareret 
c. Kirke og graverhus er blevet kalket 
d. Korset er ved at blive lavet. Der laves 

tidskapsel til nedgravning. 
e. Der skal laves ny kloakering til graverhus 

og maskinhus. 
f. Søren melder os til fjernvarme. 
g. Personalet har været ved at kigge på 

indkøb af ny katafalk. 
h. Personalet har lavet ny kirkegårdsfolder. 

7.  
Kl. 20:40 

Gennemgang af 2. kvartalsrapport v/Jytte Kvartalsrapport pr. 30.06.24 blev gennemgået og 
taget til efterretning. 

8.  
Kl. 20:50 

Evaluering af arrangementer: 

a. Markedsgudstjeneste i Pubben 
18/7 

b. Sogneudflugt med Seniorer 27/8 

a. Det var godt. Der var lidt udfordringer med 
lyden. 

b. En dejlig dag. Der var 37 deltagere. 

9.  
Kl. 21:00 

Kommende arrangementer (fra årshjul): 

c. Mandagscafe - i ulige uger 
d. Kirkekaffe i Vorbasse og 

Skjoldbjerg 
e. Forklar.gudstjeneste + 

konfirmandindskrivning 1/9 
f. Højskolesang 5/9 
g. Høstgudstjeneste med høstgilde i 

Skjoldbjerg 8/9 
h. Familiegudstjeneste 11/9 

c. Har været i gang efter sommerferien. Folk 
hygger sig. 

d. Det fungerer fint 
e. Det er arrangeret 
f. Det er planlagt 
g. Birgit har styr på det 
h. Det er planlagt 
i. Kirsten Tygesen kommer og fortæller. Der 

serveres tærter og laves salat. 
j. X 
k. Flyttet til d. 2/10 
l. Ikke planlagt 



Nr. 
 

Dagsorden: Beslutningsreferat: 

i. Høstgudstjeneste med 
Kirkefrokost i Vorbasse 15/9 

j. Valgforsamling 17/9 
k. Salmestafet 3/10 
l. Højskolesang 7/10 
m. Allehelgengudstjeneste 3/11 
n. Højskolesagn 4/11 
o. Familiegudstjeneste 12/11 
p. Julehøjskolesang 9/12 

m. Ikke planlagt 
n. Ikke planlagt 
o. Ikke planlagt 
p. Ikke planlagt 

13. 
Kl. 21:15 

Evt. Susanne vil spørge om nogle har lyst til at stå for 
børnekor 

Jens: Jens orienterer om personale. 

Jens: Har været ved at kigge på massageordningen, 
og muligheder efter at Karla er stoppet. Fremover 
benyttes firma i Billund. 

Susanne: Foreslår at spørge Kjeld om han har ide til 
2. påskedags koncert 

Karin: Er blevet spurgt fra Falck om der skal laves 
førstehjælpskursus. Søren foreslår det bliver et 
AMU-kursus i stedet. 

Brian har ideer til juleudsmykning i Skjoldbjerg, og vil 
snakke med Søren og Eva om dette. 

14. 
 

Godkendelse af referatet Godkendt 

 

15. 
 Kaffe 
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